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Valsts prezidentes uzruna Valsts prezidenta kausu vieglatlētikā
atklāšanā, Valmierā, J.Daliņa stadionā, 2000.gada 14.jūlijā

Augsti godātie svētku rīkotāji, sportisti, līdzjutēji, mīļie valmierieši, apkārtnes ļaudis!
Man ir liels prieks būt jūsu vidū un turpināt jauko tradīciju - prezidenta kausu

vieglatlētikā, ko ir iedibinājis mans priekštecis, prezidents Guntis Ulmanis. Es ar prieku
pārņemu stafeti no sava priekšgājēja un tāpat novēlu visiem valmieriešiem turpināt tālāk
šādu svētku rīkošanu. Šādu notikumu mums Latvijā nekad nevar būt par daudz, un es
redzu no tām daudzajām sejām, kas izskatās priecīgas un smaidīgas, ka šis tiešām ir jauks
un patīkams notikums visai apkārtnei un arī visai Latvijai.

Es vēlos apsveikt visus tos sportistus, kas šajās spēlēs gūs panākumus, kas spēs lauzt
un pārspēt savus rekordus, kas iegūs sekmes, kas atļaus viņiem doties tālāk starptautiskās
sacensībās, bet es vēlos arī no sirds apsveikt visus tos, kas piedalās šajās spēlēs, jo bez
piedalīšanās jau nevar būt sacensību. Sports ir brīnišķīga lieta, kas pašam sportistam ļauj
attīstīties un pilnveidoties fiziski un garīgi, bet kas dod prieku arī citiem, kas spēj līdzi just
un priecāties par viņu sasniegumiem un spējām.

Mēs Latvijā esam lepni uz saviem sportistiem, es tamdēļ vēlētos, kaut mēs labāk un
vairāk spētu viņus atbalstīt, lai mēs labāk varētu gādāt par to, lai jaunieši varētu katrs
savā pagastā un pilsētā jau no bērnības gūt vietas, kur trenēties, kur vingrināties. Es
gribētu novēlēt, kaut mūsu valsts varētu vairāk ieguldīt savu sportistu atbalstīšanā. Bet
katrā ziņā viens ir skaidrs, ka Latvijas līdzjutēji var sacensties ar citiem, tāpat kā to dara
mūsu sportisti. Un mūsu sportisti ir savukārt tādi, kas spēj pierādīt visai pasaulei, ka tie,
kas nākam no tādas mazas zemes kā Latvijas, varam būt tikpat labi un vēl labāki par
citiem.


